
Genopstiller selvfølgelig til repræsentantskabet i Overlægeforeningen. 

Tænker, at behovet for sammenhold og en stærk forening og ditto repræsentantskab ikke er blevet mindre. 

Der træffes rigtig mange beslutninger på forskellige politiske niveauer, som vi har svært ved at påvirke. 

Vil fortsat gerne deltage i dette arbejde og ved give vores meninger lyd i det offentlige rum. 

 


